

**Affected Users:**

The motion to transfer the Quadriga bankruptcy proceedings to Toronto was heard today by the Supreme Court of Nova Scotia. The Trustee's motion materials can be found [here](#) and Representative Counsel's written submissions can be found [here](#). The Court granted the relief, and the proceedings will now be formally transferred to the Ontario Superior Court of Justice (Commercial List) in Toronto. Copies of the issued orders are posted on [Representative Counsel's website](#) and will be posted on the [Trustee's website](#) in due course.

**Aux utilisateurs touchés :**

La requête visant à faire renvoyer la procédure de faillite de Quadriga à Toronto a été entendue aujourd'hui par la Cour suprême de la Nouvelle-Écosse. Vous pouvez trouver les documents de requête du fiduciaire [ici](#) et les observations écrites des représentants [ici](#). La Cour a consenti à la requête et les procédures seront formellement renvoyées à la Cour supérieure de justice de l'Ontario (rôle commercial). Des copies des ordonnances émises sont publiées sur le [site Web du représentant](#) et seront publiées sur le [site Web du fiduciaire](#) en temps et lieu.